

**intertek**

Total Quality. Assured.

**GMAP NEWS**

**December 2022**



國際轉證時間表

GMA Timeline  
December, 2022

May.02,2022



以色列 Israel

根據2022年5月2日公告，MoC再更新可豁免申請type approval的  
產品清單

Oct.27,2022



歐亞經濟聯盟 ECA

產品可在進口後上市流通前在標示EAC符合性標誌至2023年9月1日止

Dec.30,2023



智利 Chile

~  
Jun.30,2023

新增管制產品或標準更新之產品，陸續於此日期期間實施管制，  
包含割草機、電池充電器、用於玩具之變壓器、冰箱(能效)





## 【以色列】MOC更新可豁免清單

根據2022年5月2日公文No. 10138，以色列通訊部MoC (Ministry of Communications)再更新可豁免清單如下：

(1) 根據 IEEE 802.15.1 標準，在2,400至2,483.5 MHz 的頻段內使用藍牙技術，或使用 ANT / ANT + 技術，包括天線	(11) 桌上型電腦(無行動通訊功能)
(2) 僅設計用於使用全球定位系統(例如 GPS、GLONASS、GALILEO或BEIDOU系統)接收用於定位的衛星傳輸	(12) 用於向公眾接收電視廣播的轉換器和機上盒 (設備仍需要符合歐洲無線電設備指令 2014/53/EU 並帶有 CE 標誌)
(3) 直徑不超過 244 cm的鑊形天線(Parabolic antenna)，包括側面設備，用於接收衛星傳播	(13) 電視機和電視遙控器
(4) 在1,000 GHz至3,000 GHz之間的紅外頻率範圍內運行且傳輸功率不超過 200 mW 的設備	(14) 使用FM/DAB/AM技術接收公共廣播的無線電接收器
(5) 電腦周邊設備(僅滑鼠和鍵盤)	(15) 手機、蜂巢式路由器、蜂巢式連網平板、蜂巢式連網手錶等的配件
(6) 電腦顯示器	(16) 手錶
(7) 視訊串流(Video Streamers，符合歐洲無線電設備指令2014/53/EU並帶有CE標誌)	(17) 吸塵器
(8) 電子書閱讀器(無行動通訊功能)	(18) 照相攝影機，監視器鏡頭和嬰幼兒監視器除外
(9) 平板電腦(無行動通訊功能)	(19) 電子秤
(10) 筆記型電腦(無行動通訊功能)	

然而，為避免進口和清關流程和MoC規定有落差，我們依然建議以上產品申請MoC認證或者取得豁免信函。



## [ISRAEL] MOC UPDATED LIST OF EXEMPTED PRODUCTS

The Israel Ministry of Communications (MoC) has released an updated list of below products exempted from Type approval:

(1) Operating within the frequency band 2,400 to 2,483.5 MHz in Bluetooth technology according to IEEE 802.15.1 standard, or in ANT / ANT + technology, which include an antenna	(11) Desktop computers (without cellular functions)
(2) Designed only for the reception of satellite transmissions for position determination using Global positioning such as GPS, GLONASS, GALILEO or BEIDOU system	(12) Converters for the reception of television broadcasts to the public and TV receiver set-top boxes (devices need to be in accordance with the European Radio Equipment Directive 2014/53/EU and bear the CE marking)
(3) A parabolic antenna with a diameter not exceeding 244 cm including side equipment, intended for the reception of satellite broadcasts	(13) TV Sets and TV remote
(4) Devices operating in the field of infrared frequencies between 1,000 GHz and 3,000 GHz with a transmission not exceeding 200 mW	(14) A radio receiver for the reception of public broadcasts using FM / DAB / AM technologies
(5) Computer peripherals (only mouse and keyboard)	(15) Spare parts for a mobile phone, Cellular router, Cellular tablet, Cellular Wristwatch
(6) Computer monitors	(16) Wristwatch
(7) Video Streamers (compliant with the provisions of the European Radio Equipment Directive 2014/53/EU and labelled with CE marking)	(17) Vacuum cleaners
(8) E-book readers (without cellular functions)	(18) Camera except security camera and baby monitors
(9) Tablets (without cellular functions)	(19) Digital weight
(10) Laptops (without cellular function)	



## **【歐亞經濟聯盟】EAC 符合性標誌簡化措施應用至2023年9月1日**

歐亞經濟聯盟委員會2022年10月17日No.158決議，產品可在進口後上市流通前在標示EAC符合性標誌。根據該簡化措施，產品可在進口至聯盟成員國境內後，再依據相關技術法規標示EAC符合性認證標誌，惟利用此簡化措施的外國製造商授權代表或進口商須確保產品在上市流通前已確實標上EAC符合性認證標誌。此簡化措施可應用至2023年9月1日。



## **[EAEU] SIMPLIFICATION OF EAC MARK LABELLING UNTIL 1 SEPTEMBER 2023**

According to Decision No.158, 17 October 2022, the Council of the Eurasian Economic Commission decided on the possibility of applying the EAC mark and labeling with information for consumers after the import of products - customs procedures. In this case, the marking must be applied to the product before it is sold to the consumer (purchaser). This labeling simplification can be applied until September 1, 2023.



## 【智利】SEC 近期發布新增以下管制清單產品

決議	PE no	類別	產品	標準	強制日期	備註
R.E. No.14546	PE 6-08:2022	安全	割草機	IEC 62841-4-3:2020 IEC 62841-1:2014	2023年12月30日	新PE, 生效後取代現行PE 1-30, 標準更新
R.E. No.14224	PE 1-38:2022	安全	電池充電器	IEC 60335-2-29:2019 IEC 60335-1:2016	2024年3月31日	新納入管制範圍
R.E. No.14225	PE 1-39:2022	安全	用於玩具的變壓器及電源	IEC 61558-2-7: 2007 IEC 61558-1:2017	2024年3月31日	新納入管制範圍
R.E. No.14709	PE 1-17-2:2022	能效	家用冰箱及冷櫃-能效	IEC 62552-1-2-3: 2015 + AMD1:2020	2024年6月30日	標準版本升級



## [CHILE] SEC UPDATE REGULATED PRODUCT LISTS

Decision	PE no	Type	Product Name	Referred Standard	Implement date	Remarks
R.E. No.14546	PE 6-08:2022	Safety	Lawn mowers	IEC 62841-4-3:2020 IEC 62841-1:2014	2023/12/30	New PE, will be effected to replace current PE 1-30
R.E. No.14224	PE 1-38:2022	Safety	Battery Chargers	IEC 60335-2-29:2019 IEC 60335-1:2016	2024/3/31	New regulated product
R.E. No.14225	PE 1-39:2022	Safety	Adaptor/power supply for Toys	IEC 61558-2-7: 2007 IEC 61558-1:2017	2024/3/31	New regulated product
R.E. No.14709	PE 1-17-2:2022	EE	Household refrigerator or Cooler-Energy Efficiency	IEC 62552-1-2-3: 2015 + AMD1:2020	2024/6/30	Standard updated



## Intertek Taiwan - Electrical



pauline.kuo@intertek.com



[www.intertek-twn.com](http://www.intertek-twn.com)

